

Bifidophilus Flora Force

90 capsules, Probiotic Supplement, Stock No. 4080-4

The normal, healthy human intestinal tract contains billions of micro-organisms, collectively called flora, that live in a delicate balance. They break down our food into easily absorbable nutrients and help maintain our overall health. But, factors such as stress, environmental conditions, poor diet or use of antibiotics can affect the natural balance of friendly microbes. Bifidophilus Flora Force provides billions of beneficial intestinal micro-organisms that ensure a healthy balance of flora in the GI tract, and in turn provide a whole range of health benefits.

NSP Bifidophilus Flora Force contains four different strains of friendly bacteria: *Lactobacillus casei*, *Lactobacillus rhamnosus*, *Lactobacillus acidophilus* and *Bifidobacterium longum*. The activities of these micro-organisms result in many health benefits, including the synthesis of B vitamins, production of immune bodies for a strong immune system, helping to maintain cholesterol levels that are already in the normal range, and the maintenance of urinary and intestinal tract health.

Did you know?

To ensure product potency, short- and long-chain fructo-oligosaccharides (FOS), were blended into this formula. Over 200 clinical and animal studies support the use of short-chain FOS for health benefits. These include enhanced mineral absorption, improved bone health and immune function, and relief of minor symptoms associated with occasional sour stomach and gas.

NSP Advantage

90 Capsules Probiotic Supplement. Contains no sugar, milk, wheat, corn, soy products or preservatives.

Ingredients: Each capsule contains the friendly bacteria *Lactobacillus acidophilus* 1.25 billion, *Lactobacillus rhamnosus* 1.25 billion, *Lactobacillus casei* one billion, *Bifidobacterium longum* 500 million. Non-medicinal ingredients: gelatin capsule (gelatin, water), inulin, fructooligosaccharides (FOS), magnesium stearate.

Recommendation: Probiotic supplement to help maintain a healthy balance of friendly intestinal bacteria and support immune function. Adults: Take one or two capsules daily with a meal. Children: Take one capsule daily with a meal.

Features & Benefits

- Overall intestinal health formula, safe to take day in and day out for both adults and children.
- Promotes proper digestion and elimination.
- Fights diarrhea and helps reduce the risk of developing diarrhea.
- Helps production of the B-complex vitamins and vitamin K in the intestinal tract.
- Improves immune system function.
- Helps maintain vaginal and urinary tract health.

Contact us at Healthy You Naturally: www.HealthyYouNaturally.com or call 1.905.271.1180

Bifidophilus Flora Force

90 capsules, Supplément probiotique, No de stock 4080-4

L'appareil intestinal humain en santé contient des milliards de micro-organismes, qu'on appelle collectivement la flore, qui vivent dans un équilibre délicat. Ils décomposent nos aliments en nutriments facilement assimilables et contribuent à la santé générale. Toutefois, des facteurs tels que le stress, les conditions environnementales, un régime carencé ou l'usage d'antibiotiques peuvent avoir un effet sur l'équilibre naturel de microbes amicaux. Bifidophilus Flora Force fournit des milliards de micro-organismes intestinaux bénéfiques qui assurent le sain équilibre de la flore de l'appareil gastro-intestinal, de même que toute une gamme de bienfaits santé.

Bifidophilus Flora Force de NSP contient quatre souches de bactéries amicales: *Lactobacillus casei*, *Lactobacillus rhamnosus*, *Lactobacillus acidophilus* et *Bifidobacterium longum*. Les activités de ces micro-organismes se traduisent en de nombreux bienfaits santé, y compris la synthèse des vitamines du complexe B, la production d'anticorps pour un système immunitaire fort, favorisant ainsi le maintien de niveaux de cholestérol déjà dans des limites normales et la santé des appareils urinaire et intestinal.

Saviez-vous que?

Pour assurer la puissance du produit, des fructo-oligosaccharides à longue et courte chaînes (FOS) ont été ajoutées à cette for-

mule. Plus de 200 études cliniques et animales soutiennent l'emploi de FOS à longue chaîne pour leurs bienfaits santé. Ceux-ci incluent une meilleure assimilation des minéraux, l'amélioration de la santé des os et de la fonction immunitaire, et le soulagement des symptômes mineurs associés à l'acidité d'estomac et à la flatulence.

Avantages NSP

90 capsules. Supplément probiotique. Contient ni sucre, ni lait, ni blé, ni maïs, ni produits du soja, ni agents de conservation.

Ingrédients: Chaque capsule contient des bactéries amicales dont 1,25 milliards de *Lactobacillus acidophilus*, 1,25 milliards de *Lactobacillus rhamnosus*, 1 milliard de *Lactobacillus casei* et 500 millions de *Bifidobacterium longum*. Ingrédients non médicinaux: capsule de gélatine (eau, gélatine), inuline, fructo-oligosaccharides (FOS), stéarate de magnésium.

Mode d'emploi: Supplément probiotique qui favorise un sain équilibre des bactéries amicales dans l'intestin et soutient la fonction immunitaire. Adultes: Prendre une ou deux capsules par jour au repas. Enfants: Prendre une capsule par jour au repas.

Caractéristiques et Bienfaits

- Formule générale pour la santé de l'intestin que les adultes et les enfants peuvent prendre chaque jour sans danger.
- Favorise une bonne digestion et une bonne élimination.
- Combat la diarrhée et aide à diminuer le risque de développer la diarrhée.
- Aide à la production de vitamines du complexe B et de la vitamine K dans l'appareil intestinal.
- Améliore la fonction du système immunitaire.
- Aide à préserver la santé du vagin et de l'appareil urinaire.